
Protokollsbilaga KF $ 8:5/2023-12-11 Dnr KS 2023/0268

Reservation avseende ärende 5

= Långsiktig ekonomisk Planering (LEP) 2024-2033

Kommunfullmäktige 2023-12-11

Roslagspartiet reserverar oss da rapporten bygger på en skattesats pa 16,60 kr. Roslagspartiet

finner verksamheten underfinansierad med denna skattesats.

 



Protokollsbilaga KF $ 8:6/01/2023-12-11 Dnr KS 2023/0190

Reservation avseende ärende 6

- Godkännande gällande försäljning av Åkers-Åsättra 1:98
Kommunfullmaktige 2023-12-11

Roslagspartiet reserverar sig avseende beslutet att inte återstarta Åsättra förskolan. Kommunen är

stor, avlång och invånare bor inte bara centralt. Vår uppgift är att skapa bra samhällsservice för

alla i vår kommun. Centralt, landsbygd och på öarna. Detta beslut är inte anpassat för vår

kommun. Beslutet hävdar att det är svårt att rekrytera förskolelärare och övrig behörig personal

samt att barngruppens sammansattning och storlek behöver möjliggöra att läroplanen kan

efterlevas. Svaret vilar inte på relevant fakta och läroplanen anger inte gruppstorlek för att

efterlevas. När Åsättra förskola ”tillfälligt ” stängdes 2019 kunde vi visa att ordförandebeslutet

fattades på oriktiga grunder, att det skulle vara svart att rekrytera. Da kundevivisa att det fanns 7

ansOkande forskolelarare varav två var aktuella för intervju dessutom fanns det 31 ansökande

barnskötare varav 7 var aktuella för intervju. Därutöver uttrycker förvaltningen i

förvaltiningsutlåtande under året att rekryteringsläget för förskolelärare är gott. Därför finner vi

att det är en stor graverande brist när det hävdas att det skulle vara svårt att rekrytera till Åsättra

och ni inte har bifogat något underlag.

Underlaget ni använder för ett bristande barnunderlag består av att ni tittar på hur många som

har sökt förskolan. Det är en stor brist i ett sådant underlag eftersom föräldrar söker en förskola

som man vet att kommunen satsar på. Att använda denna typ av bristande underlag som

anledning till ett avslag är en tydlig signal om att ni inte finns några intentioner att värna en

levande landsbygd. Lokalbehovsprognosen för Roslagskulla och Åsättra visade att det fanns 112

barn i åldern 1-5år 2022 och beräknat för 2027 är 175 barn en Okning med 43%.

Att lokalerna inte är i god kvalitet berortill största del på att ni i majoriteten tillåtit lokalerna

förfalla och inte haft ett ekonomist hushållande tänk avseende fastigheten - kapitalförstöring.

Roslagspartiet finner därför beslutet och beslutsunderlaget som bristfälligt och

landsbygdsfientligt.

Det kan inte vara den privata sektorns uppgift att ge kommuninvånarna de samhällsfunktioner

som behövs på nära håll, det är en kommunal uppgift.

När Armada inte kommer äga fastigheten längre finns behovet fortfarande kvar och behöver

lösas på annat sätt.

gp
 



Protokollsbilaga KF § 8:6/02/2023-12-11 Dnr KS 2023/0190

Reservation avseende ärende 6

- Godkännandegällande försäljning av Åkers-Åsättra 1:98

Kommunfullmäktige 2023-12-11

Vi reserverar oss mot beslutet att sälja Åkers Åsättra 1:98 då vi anser att fastigheten ska vara kvar

i armadas bestånd, att ny och ändamålsenlig förskola ska uppföras inom fastigheten. Ska vi vara

möjligheternas skärgårdskommun måste möjligheten till kommunal service finnas inom hela

kommunenoch inte tvinga barnfamiljer att resa flera mil varje dag för att ta del av förskolans

verksamhet.

För Socialdemoktaterna, Sofia Almeren

 



Protokollsbilaga KF § 8:6/03/2023-12-11 Dnt KS 2023/0190

Särskilt yttrande avseende ärende 6

- Godkännande gällande försäljning av Åkers-Åsättra 1:98
Kommunfullmäktige 2023-12-11

Miljöpartiet anser att det är viktigt att det finns tillgång till barnomsorg även utanför Akersberga.

Kommunen består av met än Akersberga. För de som arbetar hemifrån är det smidigare med

barnomsorg i hemområdet och om maninte arbetar söderut så är det både orimligt och ohållbart

att behöva skjutsa barnen fram och tillbaka. Vi anser att beslutet att lägga ned Åsättta förskola var

fel från början. Det finns ett barnunderlag i området och detgåratt hitta sätt att locka personal

dit likväl som till Ljusterö och Roslags-Kulla. Dätemotär lokalen i stort behov av renoveringar.

Vi tycker att det är fel att sälja lokalen, vi vill att den behålls i kommunal ägo och rustas upp för

fortsatt förskoleverksamhet.

 



Protokollsbilaga KF $ 8:7/2023-12-11 Dnr KS 2022/0118

Reservation avseende ärende 7

= Svar pa motion nr 15/2022 av Peter Nummert (RP)
Kommunfullmäktige 2023-12-11

Roslagspartiet reserverar sig avseende beslutet att inte återstarta Åsättra förskolan. Kommunen är

stor, avlång och invånare bor inte bara centralt. Vår uppgift är att skapa bra samhällsservice för

alla i vår kommun. Centralt, landsbygd och på öarna. Detta beslut är inte anpassat för vår

kommun. Beslutet hävdar att det är svårt att rekrytera förskolelärare och övrig behörig personal

samt att barngruppens sammansättning och storlek behöver möjliggöra att läroplanen kan

efterlevas. Svaret vilar inte på relevant fakta och läroplanen anger inte gruppstorlek för att

efterlevas. När Åsättra förskola ”tillfälligt ” stängdes 2019 kunde vi visa att ordförandebeslutet

fattades på oriktiga grunder, att det skulle vara svårt att rekrytera. Då kunde vi visa att det fanns 7

ansökande förskolelärare varav två var aktuella för intervju dessutom fanns det 31 ansökande

barnskötare varav 7 var aktuella för intervju. Därutöver utttycker förvaltningen i
förvaltiningsutlåtande under året att rekryteringsläget för förskolelärare är gott. Därför finner vi

att det är en stor graverande brist när det hävdas att det skulle vara svårt att rekrytera till Åsättra

och ni inte har bifogat något underlag.

Underlaget ni använder för ett bristande barnunderlag består av att ni tittar på hur många som

har sökt förskolan. Det är en stor brist i ett sådant underlag eftersom föräldrar söker en förskola

som man vet att kommunen satsar på. Att använda denna typ av bristande underlag som
anledning till ett avslag är en tydlig signal om att ni inte finns några intentioner att värna en

levande landsbygd. Lokalbehovsprognosen för Roslagskulla och Åsättra visade att det fanns 112

barn i åldern 1-5år 2022 och beräknat för 2027 är 175 barn en ökning med 43/0.

Att lokalerna inte är i god kvalitet berortill största del på att ni i majoriteten tillåtit Iokalerna
förfalla och inte haft ett ekonomist hushållande tänk avseende fastigheten - kapitalförstöring.

Roslagspartiet finner därför beslutet och beslutsunderlaget som bristfälligt och
landsbygdsfientligt.

Det kan inte vara den privata sektorns uppgift att ge kommuninvånarna de samhällsfunktioner

som behövs på nära håll, det är en kommunal uppgift.

När Armada inte kommer äga fastigheten längre finns behovet fortfarande kvar och behöver

lösas på annatsätt.

 



Protokolsbilaga KF § 8:10/2023-12-11 Dnr KS 2023/0016

Reservation avseende ärende 10

- Bolagsordningar och agardirektiv for bolagskoncernen Osterakers

Stadshus AB underbildande

Kommunfullmaktige 2023-1 2-1 |

Som ledamot för Medborgerlig Samling i Österåker reserverat jag mig mot beslutet med följande

motivering: Under punkten Sammanfattning står följande att läsa: Österåkers Stadshus AB bildas

som ett helägt moderbolag för att samordna och ha uppsikt över samtliga av kommunens hel -

och delägda bolag. På sidan 1 av 17 står vidare att läsa under $ 8 Styrelse. Styrelsen ska bestå av 3

ledamöter och 0 suppleanter. Ledamöterna: Ordförande, 1:e vice ordförande och 2:e vice

ordförande väljs för en period av 4 år av kommunfullmäktige i Österåkers kommun. Jag vänder

mig mot denna form av odemokratisk toppstyrning av kommunens bolag. Tre personer,

förmodligen de tre kommunalråden har efter detta beslut möjlighet att styra kommunens bolag i

det närmaste till 100 %. Egentligen ar det bara tva som över nästa valrörelse ska ges möjlighet att

styra över bolagen. Ordföranden och 1:e vice ordföranden. Skulle det, trots mina föraningar bli så

att man väljer tre människor med stor kunnighet på området utan politisk bakgrund, vilket skett

tidigare så är det ändå helt fel att lägga så stor beslutandemakt på så få människor. Att valet av

ledamöter även ska gälla över nästa val är helt felaktigt.

För Medborgerlig Samling, Björn Molin

 



Protokollsbilaga KF § 8:18/2023-12-11 Dnr KS 2023/0110

Särskilt yttrande avseende ärende 18

= Svar på motion nr 4/2023 från Anders Borelid (SD)

Kommunfullmäktige 2023-12-11

Roslagspartiet anser att Österåker är en glesbygdskommun som under många år framöver är

beroende av bil, oavsett drivmedel/el/bensin/etc,. Vid detaljplanering bra brandsäkra

parkeringsplatser planeras i erforderlig omfattning vid bostäder och vid kollektivtrafik.

 


